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Zajednica sportskih udruga Grada Varaždina u ponedjeljak, 29. siječnja 2018. godine, u Hrvatskome 
narodnom kazalištu organizirala je 55. proglašenje najboljih sportaša. 

Nagrade je laureatima uručio gradonačelnik Ivan Čehok. Sportaš Varaždina 2017. godine je Enes Garibović 
iz Športskoga karate kluba Varaždin, a najbolja sportašica je Kristina Dudek iz Atletskoga kluba Sloboda. 
Najbolja muška ekipa je Hrvački klub Vindija, a ženska ekipa Ženski rukometni klub Koka. Svi osim Dudek, 
koja je naslijedila streljačicu Tanju Perec, ponovili su naslove najboljih u sportu Varaždina od prethodne 
godine. Predsjednik Zajednice sportskih udruga Grada Varaždina mr. sc. Alen Runac sportsku 2017. 
godinu ocijenio je uspješnom. – Imamo se čime pohvaliti. Uvijek se može bolje, ali mislim da smo dali svoj 
maksimum, i ja i moja ekipa u Izvršnom odboru, kojoj zahvaljujem jer čine je volonteri involvirani u sport 
i za njega izdvajaju svoje slobodno vrijeme. Ovaj posao teško bih odradio bez njihove pomoći – rekao je 
Runac, dodavši da su prošlu godinu obilježila velika ulaganja u sportske objekte. 

Istaknuo je i da Zajednica ima 114 udruga članica te da će se još više usmjeriti na osiguravanje boljih 
uvjeta za rad trenera, pogotovo onih koji rade s najmlađima, što dovodi do porasta broja kvalitetnih 
sportaša i rezultata.

Najboljim sportašima i dobitnicima priznanja potom je čestitao varaždinski gradonačelnik Ivan Čehok, 
podsjetivši okupljene da je u Varaždinu prije nekoliko dana završilo Europsko rukometno prvenstvo.

– Premda su to bili ljudi iz različitih zemalja, različitih temperamenata, svi su jednodušni u ocjeni da je 
Varaždin sportski grad. Bili su oduševljeni tolerantnošću, navijanjem i ophođenjem prema sportašima. 
U Gradu Varaždinu pružamo im potporu, a sportaši sami najbolje znaju kako voditi sportsku politiku – 
poručio je Čehok te najavio povećanje proračunskih sredstava za sport.

Najbolji sportaš Enes Garibović je mlađi seniorski europski prvak, treći ekipno u Europi u seniorskoj 
konkurenciji, seniorski prvak Balkana pojedinačno i ekipno, seniorski prvak Hrvatske, sedmi senior Karate 
Premier lige… Ovaj vrhunski sportaš Republike Hrvatske 1. kategorije je i student 4. godine Fakulteta 
elektrotehnike i računarstva Sveučilišta u Zagrebu te dobitnik Rektorove nagrade za 2017. godinu. Ovo mu 
je treća uzastopna titula najboljega varaždinskog sportaša.

– Prošla mi je godina bila najbolja u dosadašnjoj karijeri. Od svih odličja najveću težinu imaju dvije 

30. 1. 2018.
Proglašeni najbolji sportaši i ekipe Varaždina
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europske medalje. Riječ je o zlatu za pojedinačnog prvaka Europe kod mlađih seniora i seniorska bronca 
ekipno. Varaždin je grad sporta i drago mi je da su oni koji sudjeluju u izboru tri godine zaredom prepoznali 
moje rezultate. To mi je nagrada za trud i rezultate – izjavio Garibović, koji nastupa u kvalifikacijama za 
Olimpijske igre 2020. godine u Tokiju.

Važno je ulagati u trenere i mlade sportaše

Dudek je pak prvakinja Hrvatske na 400 metara u dvorani i na otvorenom, prva sa štafetom 4x400 
metara i druga sa štafetom 4x100, treća na 200 metara, druga na Balkanu sa štafetom 4x400, deseta u 
Europi sa štafetom 4x100 te 15. na Univerzijadi na 400 metara. Ovo joj je drugi naslov najbolje sportašice 
Varaždina, a prvi je osvojila 2013. godine.

– Nisam se nadala da ću biti najbolja sportašica jer sve su kandidatkinje kvalitetne. Prošla godina nije bila 
onakva kakvu sam planirala, ali je bila dobra. Najvredniji rezultat ostvarila sam na Univerzijadi – rekla je 
Dudek.  

Dodajmo da su hrvači prvaci Hrvatske bez izgubljenog boda, s osvojenim prvim mjestom na pojedinačnom 
Prvenstvu Hrvatske i prvim mjestom u Kupu.

– U Hrvačkom klubu, kada sam došao za predsjednika, rekao sam: „Idemo dati najviše od sebe, a 
rezultati će doći sami po sebi.“ To se i ostvarilo. Važno je ulagati u trenere i mlade sportaše – naglasio je 
predsjednik HK Vindija mr. sc. Alen Runac.

Rukometašice imaju treće mjesto u Prvoj ligi, ali i plasman u četvrtfinale Kupa.

– Osvojiti treće mjesto u hrvatskom prvenstvu je velika stvar za svaku našu igračicu i za svakog od nas u 
Klubu – istaknuo je trener Vladimir Canjuga.

Najbolji sportaš s invaliditetom je Karlo Rajković iz Plivačkoga kluba Barok, sportašica Vida Puškadija iz 
Varaždinskoga športskog saveza gluhih, muška ekipa Kuglački klub gluhih Varaždin, a ženska ekipa Pikado 
klub osoba s invaliditetom Varaždin. Najveće nade varaždinskog sporta su Alen Remar iz Varaždinskoga 
streličarskoga kluba i Franja Želimorski iz AK Sloboda. Na svečanosti su dodijeljena i godišnja priznanja 
Zajednice sportskih udruga Grada Varaždina. Nagrada za životno djelo posthumno je dodijeljena Nevenki 
Kolarić iz Varaždinskoga športskog saveza gluhih za postignuta sportska dostignuća tijekom više od 40 
godina aktivnoga sportskog djelovanja i promidžbu sporta grada Varaždina. Sportski djelatnik godine je 
Cvjetoslav Zorman iz Varaždinskoga streličarskoga kluba, trener godine je Andrija Barić iz Hrvačkoga kluba 
Vindija, dok je školski sportski djelatnik godine Zenil Vugrinec iz Osnovne škole Ludbreg. Zlatne plakete za 
doprinos unapređenju i razvoju sporta dobili su Patrik Koščak iz ZSU-a Grada Varaždina, Dragutin Dolenec 
iz Triatlon kluba Varaždin, Snježana Horvat iz ŽRK Koka i Dragutin Posavec iz ZSUGV-a.

Diplome za uspješno višegodišnje djelovanje u sportu dobili su Zvonimir Tumpić iz Triatlon kluba Varaždin, 
Ivica Fluks i Krunoslav Pavlinec iz Saveza športskih klubova osoba s invaliditetom Varaždin, Krešo Levačić 
iz Trkačkoga kluba Marathon 95, Ivan Lipić iz Varaždinskoga športskog saveza gluhih, Siniša Radujković 
i Vladimir Malner iz Gradskoga rukometnoga kluba Varaždin 1930, Ivan Čondor iz AK Sloboda, Rajko 
Pocedulić iz Zajednice sportskih udruga Grada Varaždin i Janja Golubić Tušek iz ŽRK Koka.

Posebna priznanja za postignute rezultate te doprinos u promociji savatea dobili su Siniša Kovačić iz Savate 
kluba Fight Club Kovačić, za dugogodišnji doprinos u promociji tenisa Slobodan Čubra iz TK Varteks te 
Ivica Đolonga iz Odbojkaškoga kluba Kitro Varaždin za postignute rezultate i doprinos u promociji odbojke.  

Sportski uzori varaždinskih osnovnih škola su Damir Posavec iz I. OŠ, 
Niko Ivančić iz II. OŠ, Lucija Mišak iz III. OŠ, Tin Šestak iz IV. OŠ, 
Tibor Kovačić iz V. OŠ, Matej Čok iz VI. OŠ i Marija Labaš iz VII. 
OŠ. Ova titula pripala je i Patriku Crkvenčiću iz Centra za odgoj i 
obrazovanje „Tomislav Špoljar“. Njima je priznanja uručio Zlatko Dalić, 
izbornik hrvatske nogometne reprezentacije.

Jubilarne nagrade uručene su Gimnastičkom klubu Vindija za 140 
godina uspješnog djelovanja, Biciklističkom društvu Sloga za 120 
godina, Nogometnom klubu Zelengaj za 70 godina i Stolnoteniskom 
klubu IGEA Željezničar za 60 godina rada.

Varaždinski sportaši 
sami najbolje znaju 
kako voditi sportsku 

politiku, poručio 
je okupljenima 

gradonačelnik Ivan 
Čehok
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U utorak, 20. veljače 2020., u salonu Gradske vijećnice potpisan je Ugovor o zajedničkoj organizaciji 
Davis Cup susreta Hrvatska – Kazahstan, koji će se održati od 5. do 9. travnja u Areni na Dravi.

Ugovor o organizaciji toga značajnoga sportskog događaja potpisali su gradonačelnik Ivan Čehok i izvršni 
direktor HTS-a Miroslav Zečić. Konferenciji su prisustvovali Željko Krajan, izbornik hrvatske Davis Cup 
reprezentacije, Krešimir Bubalo, dopredsjednik HTS-a, i župan Radimir Čačić.

Gradonačelnik je u ovoj prigodi sa zadovoljstvom iznio podatak o cijeni ulaznice, koja  iznosi 150, odnosno 
200 kuna za sva tri dana natjecanja. 
– Ostvarena mi je želja voditi ekipu kao izbornik u Varaždinu u četvrtfinalu ovako velikog teniskog natjecanja 
– rekao je izbornik Željko Krajan, koji je rođeni Varaždinac.

20. 2. 2018.
Hrvatska se za polufinale Davis Cupa 
bori u Varaždinu 
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Grad Varaždin, Gradska tržnica Varaždin i Zajednica sportskih 
udruga Grada Varaždina sponzorirali su kupnju gimnastičke sprave 
iznosom od 20.000 kuna. Riječ je o konju s hvataljkama za potrebe 
trenažnih procesa članova Gimnastičkoga kluba Vindija, čiji članovi 
nižu brojne uspjehe na svjetskim i europskim natjecanjima.
Glavni trener Emil Šanjek ističe da je u rujnu 2018. godine u Klubu 
treniralo između 150 i 200 djece.

– Sada imamo odlične uvjete u odnosu na one u kojima smo prije 
trenirali. Prije godinu dana privatni smo prostor u Ulici Dragutina 
Rakovca priveli svrsi. Našim radom i uz pomoć lokalne zajednice te sponzora stavljen je u funkciju. Rezultati su 
odlični s obzirom na uvjete u kojima smo trenirali. Naime, tada nismo imali neke sprave, ali sada to nije slučaj. 
I prije toga je bilo dobrih rezultata na nacionalnoj razini, a na međunarodnoj imamo deveto mjesto u Svjetskom 
kupu te 11. mjesto na Europskom prvenstvu juniora – rekao je Šanjek.

Mateo Žugec, 16-godišnji gimnastičar, koji trenira 10 godina, osvrnuo se na razdoblje kada su uvjeti bili jako 
loši. – Prije dvije godine bili smo u staroj, jako maloj dvorani. No, sada treniramo u velikoj dvorani, imamo sve 
sprave i potrebne uvjete za ostvarivanje velikih rezultata – zadovoljan je Žugec.
S direktorom Gradske tržnice Predragom Ciglarom i glavnim tajnikom Zajednice sportskih udruga Patrikom 
Koščakom u dvorani GK Vindija bio je gradonačelnik Ivan Čehok. – Pomogli smo varaždinskim gimnastičarima 
iako treniraju u privatnom, iznajmljenom objektu. Pomogli smo im oko grijanja i klimatizacije. Podržavamo 
klubove i Grad im pomaže kada nešto žele sami napraviti. Ove godine su se javili s idejom da se nabavi konj s 
hvataljkama, s obzirom na to da imaju dva vrhunska gimnastičara. Mladi sportaš Žugec je 11. u Europi. To je 
dobar rezultat, a nisu imali dobre sprave na kojima mogu vježbati. Grad je odlučio pomoći. To činimo i drugim 
klubovima. Na nama je da stvorimo dobre temelje za razvoj omladinskog sporta preko školskih sportskih 
udruga ili preko naših klubova. Djeca od najranije dobi, od osnovne škole, mogu trenirati i biti praćeni. Može 
se vidjeti da postižu sve bolje rezultate, a kada ih ostvaruju, onda i mi pomažemo s nabavom nužne opreme – 
rekao je Ivan Čehok, dodavši da je važno pomagati bazične sportove poput gimnastike.

8. 9. 2018. 
Gimnastičkom klubu Vindija doniran novi konj s 
hvataljkama

Stvoreni su dobri temelji 
za razvoj omladinskog 
sporta preko školskih 
sportskih udruga ili 

klubova
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Sportski centar Sloboda, sportska dvorana Varaždin u Graberju, nogometni stadion Varteks i igralište 
Srednjoškolac u prvoj polovici 2018. godine bili su u završnoj fazi rekonstrukcije i obnove.

Završena je glavnina radova, te sportaši imaju bolje uvjete za svoje aktivnosti. U petak, 27. travnja, 
stadion Sloboda obišao je gradonačelnik Ivan Čehok zajedno sa svojim zamjenikom Zlatanom Avarom 
te Alenom Runcem, predsjednikom Zajednice sportskih udruga Grada 
Varaždina. Gradonačelnik se uvjerio u kvalitetu radova kojima je uređen 
spomenuti sportski objekt u samom centru Varaždina. Gradonačelnik 
je tom prilikom predstavnicima medija izjavio da „stadion Slobode nije 
značajnije obnavljan proteklih 30-ak godina“. 

– Stalno sam isticao da nam se onog trenutka kad napravimo dvoranu ne 
smije dogoditi da dalje ne razmišljamo o našim sportašima i sportskim 
igralištima u gradu. Ovime potvrđujemo naše opredjeljenje da jednako 
brinemo o svim sportskim objektima i svim našim sportašima – naglasio 
je gradonačelnik.
U obnovu četiriju kapitalnih sportskih objekata uloženo je 2,5 milijuna 
kuna.

27. 4. 2018.
U obnovu četiriju kapitalnih sportskih objekata 
investirano 2,5 milijuna kuna

Rekonstrukcijom i 
obnovom obuhvaćeni 

su Sportski centar 
Sloboda, dvorana 

u Graberju, 
nogometni stadion 
Varteks i igralište 

Srednjoškolac
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U petak, 9. kolovoza 2019. godine, u varaždinskoj Gradskoj vijećnici konferencijom za medije najavljeno 
je održavanje Ekipnog prvenstva Europe u atletici.

– Spremni smo! Stadion je uređen, natjecatelji su maksimalno motivirani, pred nama je vrhunska atletska 
priredba, koja će ljubiteljima kraljice sportova ponuditi dva dana izvrsne atletike, odlične rezultate i puno 
uzbuđenja – istaknuo je Ivan Veštić, predsjednik Hrvatskoga atletskog saveza.
Prvenstvo Europe u atletici – 2. liga na varaždinskom stadionu Sloboda održano je 10. i 11. kolovoza, 
a uoči natjecanja je pohvale organizatorima atletske priredbe uputio Erich Teigamägi, delegat Europske 
atletske federacije. 

– Zahvaljujem Gradu Varaždinu, Hrvatskom atletskom savezu, lokalnom Organizacijskom odboru i svima 
koji su uložili veliki trud u organizaciju ove atletske priredbe. U Varaždinu nastupaju vrhunski atletičari 
iz 12 europskih zemalja, koji će se natjecati za svoje reprezentacije. Iako je ovo natjecanje 2. lige, ono 
kvalitetom nije niža razina natjecanja. Stoga očekujemo niz vrhunskih atletskih rezultata i veliko atletsko 
natjecanje – rekao je Teigamägi.
Dobrodošlicu najboljim atletičarima iz 12 zemalja – Austrije, Bugarske, Danske, Estonije, Gruzije, Islanda, 
Izraela, Latvije, Luksemburga, Malte, Slovenije i Hrvatske – koji će se ogledati u 20 atletskih disciplina, 
zaželjela je Sandra Malenica, zamjenica varaždinskoga gradonačelnika. Istaknula je zadovoljstvo što je 
grad Varaždin „30 godina nakon Juniorskoga atletskog prvenstva u atletici (JUPEA) ponovno domaćin 
velike atletske priredbe“.

9. 8. 2019. 
Varaždin spremno dočekao Ekipno prvenstvo 
Europe u atletici 
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– Sigurna sam da će Varaždin ponovno biti dobar domaćin i uzoran organizator te da će ovo Europsko 
prvenstvo biti snažan poticaj za daljnji razvoj i napredak atletike u našem gradu, koji ima bogatu i dugu 
sportsku tradiciju – poručila je zamjenica gradonačelnika.
Da su atletski reprezentativci zadovoljni uvjetima u Varaždinu, potvrdila je bugarska sprinterica Ivet 
Lalova, 12. najbrža žena u povijesti na 100 metara. Uz Sandru Perković i Saru Kolak, riječ je o najvećem 
atletskom imenu na natjecanju.

Dobrodošlica najboljim atletičarima iz 12 zemalja

– Varaždin je divan grad, ovdje se osjećam kao doma. Kao Bugarki, ova zemlja mi je vrlo bliska i doista 
mi je zadovoljstvo biti u Hrvatskoj. Smještaj u Studentskom domu je odličan, sve je novo, lijepo i uređeno. 
Srdačno i toplo smo dočekani, imamo odlične uvjete i očekujem dobre rezultate. Odlično sam pripremljena 
i jako motivirana, dat ću sve od sebe kako bi donijela bodove svojoj reprezentaciji, iako je konkurencija vrlo 
jaka – rekla je bugarska atletičarka.
S uvjetima u Varaždinu zadovoljni su i hrvatski atletičari, pa je Filip Mihaljević istaknuo da se, primjerice, 
u bacačkim disciplinama očekuju vrhunski rezultati.

Na njega se nadovezao izbornik hrvatske atletske reprezentacije Mladen 
Katalinić, naglasivši da su „reprezentativci spremni i visokomotivirani 
za nastup u Varaždinu“.
U ime domaćina, Atletskoga kluba Sloboda, Europskoj atletskoj 
federaciji i Hrvatskom atletskom savezu zahvalio je Ivan Domislović, 
predsjednik AK Sloboda, koji je istaknuo da su zahvaljujući domaćinstvu 
Ekipnog prvenstva Europe u atletici u Varaždinu osigurani odlični uvjeti 
za daljnji razvoj ovog sporta.

Varaždin se 
potvrdio kao 

dobar domaćin i 
uzoran organizator 

međunarodnih 
sportskih natjecanja 

najvišeg ranga
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U petak, 26. listopada 2018., na korištenje građanima predani su novouređeni sportski i rekreacijski 
sadržaji uz sportsku dvoranu Varaždin u Graberju. Zamjenica varaždinskoga gradonačelnika Sandra 
Malenica i Denis Mladenović, stručni suradnik Zajednice sportskih udruga Grada Varaždina, predali su na 
upotrebu igralište za badminton, boćalište, vježbalište (street workout) i igralište za djecu s poteškoćama.

– Ovo je cijelo novo mjesto u gradu posvećeno i rekreaciji i sportu, ali i djeci. Ono će cijelo vrijeme biti na 
raspolaganju građanima i sva sreća da nas čeka toplija jesen, pa će ga građani moći češće koristiti – rekla 
je Malenica.

Na nju se nadovezao Denis Mladenović, naglasivši da „Graberje ponovno živi jer 
nakon deset godina ponovno imamo boćalište u Varaždinu, a tu su i igralište za 
badminton, vježbalište na otvorenom i kombinirano igralište prilagođeno djeci s 
poteškoćama u razvoju“. 

– Nastojali smo zadovoljiti potrebe svih građana, sportaša i rekreativaca, 
školaraca i djece s poteškoćama – istaknuo je Mladenović.
Ukupna vrijednost izvedenih radova i postavljenih sprava iznosi 150.000 kuna. 
Iz gradskog proračuna je izdvojeno 50.000, koliko je osigurala i Zajednica 
sportskih udruga, a varaždinska tvrtka Gumiimpex donirala je gumene podloge 
u istoj vrijednosti.

26. 10. 2018. 
Graberje oživjelo – građani pohrlili na igralište za 
badminton, boćalište, vježbalište (street workout)
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Na sportskom igralištu u Gojancu u četvrtak, 14. ožujka, započeli su radovi na uređenju multifunkcionalnoga 
sportskog igrališta, s ciljem da se sportašima rekreativcima omogući bavljenje nogometom, rukometom i 
košarkom.

Dimenzije igrališta bit će 42 puta 30 metara, a izvođač radova je tvrtka Colas Hrvatska d.d. Gradonačelnik 
Ivan Čehok je naglasio da se u ove dvije godine po mjesnim odborima uredilo puno sportskih i dječjih 
igrališta.

– Napokon će i Gojanec, zadnji mjesni odbor koji nema takvo igralište, dobiti sportski park za sve mještane. 
Odlučili smo u suradnji s MO-om Gojanec i Gradskim vijećem ovdje napraviti asfaltirano kombinirano 
igralište, koje obuhvaća terene za mali nogomet, košarku i rukomet. No, 
proširit će se i dječje igralište. Svaki dio našeg grada i svaki mjesni odbor 
zaslužuje ovakvo igralište koje može poslužiti za rekreativne svrhe, za 
djecu i rekreativce, za starije ljude, za mame i bake s djecom – rekao je 
gradonačelnik.

Roberto Krajcer, pročelnik nadležnoga upravnog odjela, istaknuo je 
da predviđena cijena radova iznosi 450.000 kuna, a njihov završetak 
očekuje se kroz mjesec dana. Riječ je o jednom u nizu takvih projekata u 
gradu, a slijedi i uređenje skate parka s dodatnim sadržajima u Hrašćici.

14. 3. 2019. 
Početak radova na multifunkcionalnom 
sportskom igralištu u Gojancu
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Nogometaši Varaždina osigurali su prvo mjesto kolo prije kraja natjecanja, a pobjednički su pehar primili 
u subotu, 25. svibnja 2019. godine, na gostovanju kod Sesveta. Kao pobjednik drugoligaškog natjecanja, 
Varaždin će u novoj sezoni nastupati u Hrvatski Telekom Prvoj ligi. 

Presudnu je prednost nad drugoplasiranim Šibenikom momčad Branka Karačića stekla u izravnom okršaju 
prošlog tjedna pred svojim navijačima (3:1) te je u zadnjem kolu primila trofej. 

Varaždinci su gostovali kod Sesveta i odigrali neriješenih 1:1, a 
pobjednički im je pehar uručio Tomislav Svetina, dopredsjednik 
Hrvatskoga nogometnog saveza. U zrak ga je prvi podigao 
kapetan momčadi Dario Jertec, a varaždinsko prošlotjedno slavlje 
se nastavilo u iščekivanju utakmica u elitnom razredu hrvatskog 
nogometa. Nakon 26 odigranih kola Varaždin je prvo mjesto osvojio 
s 51 bodom, ispred Šibenika s 46 te Osijeka II s 44 boda. 

25. 5. 2019. 
Varaždin osigurao prvo mjesto 2. HNL kolo prije 
kraja natjecanja i postao novi član 
1. HNL

Nogometaši Varaždina 
pobjednički su 

pehar primili od 
dopredsjednika HNS-a 

na gostovanju kod 
Sesveta
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– Grad Varaždin podržava rad NK Varteks, koji čine pravi entuzijasti 
i zaljubljenici u nogomet. NK Varteks dali smo na upravljanje objekt i 
sportske terene u Hrašćici, sufinanciramo iznos za postavljanje umjetne 
trave te ćemo i dalje raspoloživim sredstvima pomagati da ovaj projekt 
zaživi i da djeca i mladi sportaši imaju najbolje uvjete za treninge i 
sportska natjecanja – rekao je gradonačelnik Ivan Čehok tijekom obilaska 
radova na uređenju nogometnog igrališta NK Varteks u Hrašćici.

Grad Varaždin je početkom godine, u dogovoru s NK Varteks, na temelju 
Javnog poziva za sufinanciranje izgradnje, građevinskog zahvata i opremanja športskih građevina u 2019. 
godini, koji je raspisao Središnji državni ured za šport, podnio projektnu prijavu „Izgradnja nogometnog 
terena s umjetnom travom i pratećom infrastrukturom“ za nogometno igralište u Hrašćici. Varaždinu su 
odobrena sredstva u iznosu od 420.000 kuna za postavljanje umjetne trave, što je prvi korak u velikom 
projektu razvijanja sportskog centra u tom prigradskom naselju. Ukupni troškovi postavljanja umjetne trave 
iznose 950.000 kuna te će Grad Varaždin sufinancirati preostali dio iznosa, dok je pripremu terena za 
postavljanje trave financirao NK Varteks. Klub je uz pomoć donatora skupio sredstva kojima je financiran 
dio iznosa kredita za kupnju montažnih kućica za vanjske sanitarne čvorove i svlačionice.

23. 10. 2019. 
Gradonačelnik obišao radove na uređenju nogomet-
nog igrališta NK Varteks u Hrašćici

sSport
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Grad Varaždin podržat će i pomoći ostvarivanje ambicioznih planova Nogometnoga kluba Varteks. Tako je 
odlučeno na susretu gradonačelnika Ivana Čehoka, njegova zamjenika Zlatana Avara te Damira Habijana, 
predsjednika Gradskog vijeća, s čelnicima Nogometnoga kluba Varteks. 

Na sastanku održanom u utorak, 16. veljače, u prostorijama Sportskog centra u Hrašćici, rečeno je da 
su članovi Kluba svojim sredstvima uredili klupske prostorije, a Grad Varaždin sufinancirat će izmjenu 
dotrajale stolarije u prizemlju objekta. 

Planira se i navodnjavanje postojećega travnatog 
terena te izgradnja tribine na postojećem 
glavnom igralištu za 500 posjetitelja. Bilo 
je govora i o potrebi hortikulturnog uređenja 
cijeloga kompleksa Sportskog centra u Hrašćici, 
u kojem se okuplja velik broj igrača i igračica 
različitih selekcija NK Varteks.

16. 2. 2021.
Grad Varaždin podržao ambiciozne planove 
NK Varteks



168

Varaždinski gradonačelnik Ivan Čehok pohvalio je građane koji sami i uz pomoć sponzora uređuju sportsko-
rekreacijske komplekse u svojim naseljima. – Ondje gdje su ljudi složni i gdje se dogovore, svakako će im u 
tome i Grad pomoći – izjavio je gradonačelnik u utorak, 23. veljače, tijekom obilaska radova na sportskim 
kompleksima u Gornjem Kućanu i Donjem Kućanu.

Grad je krajem prošle godine počeo, a početkom 2021. nastavio s isplatom sredstava namijenjenih obnovi 
sportsko-rekreacijskih kompleksa. – I ove ćemo godine dalje uložiti sredstva iz proračuna jer nas posebno 
raduje da su uprave klubova, a i sami građani, prionuli poslu i dosta toga obavili sami o svom trošku – dodao 
je gradonačelnik Čehok.

Na igralištu NK Zelengaj u Donjem Kućanu gradonačelnika i pročelnika UO-a za sport i zdravstvenu zaštitu 
Dražena Cesara o radovima je izvijestio Boris Ismajlovski, predsjednik Kluba. – Krenuli smo u adaptaciju 
prostorije i uređenje tribina, a troškovi iznose oko 35.000 kuna. Sve sami rješavamo uz pomoć donacija i dobrih 
ljudi. Nadam se da ćemo uspjeti sve urediti do početka ožujka kako bismo spremno dočekali nastavak sezone. 
Uređujemo tribine sa 120 sjedećih mjesta, dio će biti natkriven. Mi smo klub koji ovisi o rezultatu i publici, a bez 
publike na tribinama teško ćemo financijski opstati. Imamo pomoć od Zajednice sportskih udruga i zahvaljujemo 
na pomoći Gradu Varaždinu, koji nas prati i maksimalno nam izlazi u susret – rekao je predsjednik Kluba, koji 
se nada dobrom startu u nastavku Četvrte nogometne lige Čakovec – Varaždin.

Tek nekoliko ulica dalje, u Gornjem Kućanu, na igralištu NK Udarnik 32 gradonačelnika su dočekali Jurica 
Pocedulić, predsjednik, i Goran Bobek, predsjednik MO-a i potpredsjednik kluba koji se natječe u Trećoj 
županijskoj ligi. Nakon godine stagnacije, ekipa je ponovno oformljena, a istaknuti su i ambiciozni planovi 
uređenja Sportsko-rekreacijskog centra. Naime, najavljeno je uređenje manjega vanjskog igrališta dimenzija 60 
x 40 metara za rad s nižim uzrasnim kategorijama igrača uz financijsku pomoć Grada Varaždina te privatnih 
sponzora i donatora. Uredit će se i poligon za vatrogasce, pa će uz postojeće nogometno i dječje igralište 
te već posađen drvored cijeli taj prostor biti zaokružena cjelina Sportsko-
rekreacijskoga kompleksa. Vodstvo Kluba i Mjesnog odbora po istome modelu 
planira završiti započeto uređenje prostorija, sanitarnih čvorova i tuševa 
te grijanja objekta u kojem će svoj prostor konačno dobiti i Mjesni odbor. 
Zadovoljan viđenim, gradonačelnik je izrazio spremnost Grada da sredstvima 
proračuna pomogne takve planove. – To je zajedničko ulaganje Grada 
Varaždina i samih građana te mjesnih odbora.  To nije važno samo za sport 
i sportske aktivnosti nego i za Mjesni odbor te za uređenje dječjih igrališta i 
vatrogasce. Grad će također pomoći u dogradnji ostalih sportskih borilišta u 
gradu, bez obzira na to o kojem je sportu riječ – zaključio je gradonačelnik.

23. 2. 2021. 
Nastavljena isplata sredstava namijenjenih obnovi 
sportsko-rekreacijskih kompleksa
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Na Dan državnosti svečano je otvoreno vanjsko košarkaško igralište u 
Ulici Gustava Krkleca u Varaždinu, u Parku mladih. U projektu Grada 
Varaždina, Zajednice sportskih udruga Grada Varaždina i Košarkaškog 
saveza Varaždinske županije izgrađeno je najmodernije vanjsko 
košarkaško igralište, namijenjeno aktivnim i rekreativnim košarkašima. 
S obzirom na to da ima i rasvjetu, korištenje igrališta moguće je 24 sata 
dnevno. Vrijednost izvedenih radova iznosi oko 400.000 kuna.

Različiti programi popularizacije košarke odvijali su se tijekom cijelog 
dana, od nastupa najmlađih košarkaša, preko igrača u kolicima do 
turnira „3 na 3“, na kojem je sudjelovalo 15 ekipa, a igralište je službeno otvoreno navečer paljenjem 
rasvjete. Varaždinski gradonačelnik dr. sc. Ivan Čehok naglasio je da je lokacija stalno puna i da je grad 
dobio mali sportski park u Parku mladih. – Park mladih je bio zamišljen na način da se nadopunjuje. Ove 
godine moram pohvaliti maturante, koji nisu ništa uništili. Zaista imamo sjajan vanjski prostor. Uz igrališta 
za odbojku i rukomet na pijesku na Dravi, koja su također osvijetljena, uz sva igrališta koja smo napravili po 
gradu, Grabanice, Hrašćica, Gojanec, u četiri godine mandata obnovit ćemo sva dječja igrališta i u svakom 
kvartu imati po jedno sportsko igralište. A najbitnije je da ih ljudi koriste – rekao je gradonačelnik, dodavši 
da prema službenim procjenama HOO-a Varaždin ima najviše aktivnih sportaša na broj stanovnika.
Predsjednik ZSUGV-a Alen Runac istaknuo je da im je cilj urediti i obnoviti sportsku infrastrukturu za 
kvalitetan trening i rekreaciju. I novi košarkaški teren u Parku mladih dio je tih napora, a novih ideja bit će 
uvijek, pa tako i za nadopunu ove lokacije, na kojoj je skate park.
Nino Gregorina, predsjednik Košarkaškog saveza Varaždinske županije, rekao je da su na Dan državnosti 
imali i praznik košarke.
– Zahvaljujem Gradu i Zajednici što su nam pomogli u ovom projektu. Bit će to nova era košarke u Varaždinu, 
a želimo prije svega privući mlade. Tijekom ljeta planiramo puno aktivnosti kako bismo maksimalno iskoristili 
ovaj teren – najavio je Gregorina.

30. 5. 2020. 
Varaždin dobio novo košarkaško igralište u Parku 
mladih, vrijedno 400.000 kuna
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U četvrtak navečer, 25. lipnja, zamjenica varaždinskoga gradonačelnika 
Sandra Malenica stavila je u funkciju novu rasvjetu na skate parku u Parku 
mladih. Naime, sredstvima iz gradskog proračuna u iznosu od 90.000 
kuna postavljena je moderna LED rasvjeta, koja omogućava korištenje 
skate parka tijekom večeri.

– Rasvjeta će svakako utjecati i na sigurnost korištenja tog popularnog 
okupljališta mladih. I na obližnjem novouređenom košarkaškom igralištu 
uređena je nova rasvjeta, a uskoro se postavljaju i nadzorne videokamere.
 Uz košarkaško igralište i skate park bit će postavljeni tasteri, odnosno 
timeri, koji omogućavaju paljenje rasvjete svaki put u trajanju od po jednog sata. Time se ostvaruju uštede 
u potrošnji električne energije – naglasila je Sandra Malenica. 

Mladi Varaždinci dobili su još dva moderno uređena objekta na kojima se mogu kvalitetno rekreativno 
baviti sportom u slobodno vrijeme.

25. 6. 2020.
Rasvijetljen skate park u Varaždinu, stižu i 
nadzorne kamere 
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Gradonačelnik Ivan Čehok u Gradskoj vijećnici ugostio je u četvrtak, 
18. veljače, varaždinske atletičare povodom vrhunskih rezultata 
postignutih na nedavno održanom Dvoranskom juniorskom prvenstvu 
Balkana u Sofiji. U Gradsku vijećnicu tako su stigli Klara Koščak, 
Roko Farkaš i Rahela Leščak, a prijmu su prisustvovali i njihov trener 
Patrik Koščak te predsjednik AK Sloboda Stjepan Smernjak.

– Dugo nismo imali ovako dobru generaciju, to su djeca od 16 godina 
koja postižu odlične rezultate, Klara ima treći rezultat svih vremena 
uopće u Hrvatskoj. Od njih treba očekivati odlične rezultate i na 
seniorskim natjecanjima. Grad kontinuirano podupire Klub, prošle 
godine smo i rekonstruirali stazu, a to je njima uvjet bez kojeg se 
ne može. Pomoći ćemo im i u odlasku u Istanbul. Treba pomoći i poduprijeti, promicati, ne samo sport, 
nego i bavljenje sportom tih mladih ljudi. Oni su svi odlični učenici, spajaju i treninge i česte odlaske na 
natjecanja sa školskim obvezama. Tako na najbolji mogući način dokazuju da škola i sport idu zajedno. 
Pokazuju i svima nama da Varaždin jest grad sporta, a osobito kad je riječ o atletici. Grad Varaždin i dalje 
će nastaviti podupirati njihova natjecanja – rekao je gradonačelnik čestitajući atletičarima na vrhunskim 
rezultatima.

Podsjećamo, Klara Košćak je na Dvoranskom juniorskom prvenstvu Balkana osvojila zlatnu medalju u 
utrci na 60 metara s preponama te postigla novi rekord na Prvenstvu, kao i novi juniorski dvoranski 
rekord Hrvatske. Njezin kolega Roko Farkaš osvojio je srebrnu medalju u disciplini skok u dalj s osobnim 
rekordom, a Rahela Leščak izborila je 5. mjesto u utrci na 400 metara te brončanu medalju u disciplini 
4x400 metara.

18. 2. 2021. 
Gradonačelnik Čehok ugostio uspješne mlade 
varaždinske atletičare
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